

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-185

### 中五模擬面試

敬啟者：本校為讓同學的生涯規劃有更好的準備，其他學習經歷和升學及就業輔導組為中五同學安排上述活動，詳情如下：

活動日期	2019年6月14日(星期五)
活動時間	上午10時至下午1時
活動地點	學校
集合及解散時間	會個別通知同學
負責老師	黃秉欣老師
備註	1. 穿著整齊夏季校服或「半正式休閒裝」(Smart Casual) 2. 無故缺席或遲到依校規處理

請於2019年5月30日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

如有查詢，請致電23800241與黃秉欣老師聯絡。

此致

貴家長

2019年5月27日



招祥麟  
校長 招祥麟博士

回條

### 中五模擬面試

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S18/19-185）內容，業已知悉，本人同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_

簽署：\_\_\_\_\_

請於2019年5月30日或以前透過「家校通系統」回覆

2019年 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S18/19-185

27<sup>th</sup> May 2019

To: Parents of S.5 Students

### S5 Mock Interview

In order to let students have a better career planning, the Other Learning Experience Team and Career Team are organizing a mock interview for all S5 students. The arrangement of this activity is shown below:

Date	14 <sup>th</sup> June, 2019 (Friday)
Time	10:00 a.m. – 1:00 p.m.
Venue	School
Time of Assembly and Dismissal	Students will be informed individually
Teacher in charge	Ms. WONG Ping Yan
Remarks	1. Students are advised to be dressed in smart casual wear or the summer school uniform. 2. Students who are late or absent without reasons will be handled according to school regulations.

Please sign this circular through "School Comm System" on or before 30<sup>th</sup> May 2019. For enquires, please contact Ms. WONG Ping Yan at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



*Chiu Cheung Ki*

Dr. CHIU Cheung Ki  
Principal

----- ✂ -----  
**Reply Slip**

### S5 Mock Interview

To: Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-185 has been read and understood. I agree to let my child join the activity.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **30<sup>th</sup> May 2019**.

Date: \_\_\_\_\_